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La ciutadania prioritza les obres de l’estiu

El reportatge

Sabies que... ?

La Biblioteca, 
un equipament 
singular, desitjat 
per tothom

}Les dues imatges són 
obra del fotògraf Blas 
Serrano Miranda.
Arxiu Comarcal del 
Baix Llobregat. Fons de 
l’Ajuntament de Sant 
Feliu de Llobregat

Els serveis tècnics municipals estan actualment analitzant 
i pressupostant amb exactitud les actuacions més votades 
per tal de definir els treballs que es podran executar 
finalment amb els 400.000 € assignats. Un cop es defineixin, 
s’aprovaran els projectes i es faran els tràmits habituals per 
convocar el concurs públic de les obres i adjudicar-les. Tot 
això serà entre els mesos de febrer i maig.

Un procés obert a tothom
El període de votació popular va estar obert del 16 al 30 de 
gener. Durant aquest temps van exercir el dret a vot 748 

Un total de 748 persones van participar en 
la votació popular per decidir les obres de 
millora de la via pública que es faran a la 
ciutat a l’estiu. D’entre les 28 propostes 
sotmeses a votació, hi havia actuacions 
relacionades amb tres àmbits: supressió 
de barreres arquitectòniques, reparació de 
voreres i paviments malmesos i millores 
en el mobiliari urbà. Les actuacions que 
han rebut més vots seran les que es duran 
a terme, fins completar els 400.000 € de 
pressupost assignat al Pla de Millora de 
l’Espai Urbà. 

Calendari de visites dels regidors i regidores 
de barri
Les persones interessades en adreçar-se als regidors i 
regidores de barri, poden fer-ho sense cita prèvia.

Margarita Llongueras, regidora de Roses Castellbell
Lloc: Centre Cívic Roses (c/ Tibidado, s/n)
Data: 1r dilluns de mes, de 18 a 19 h

Javier Molina, regidor del Mas Lluí
Lloc: Centre Civic de Mas Llui (c/ Estelí, 10-18)
Data: 1r dilluns de mes, de 18 a 19 h

Manel Martínez, regidor de Can Nadal
Lloc: Can Ricart (pl. Lluis Companys, 1)
Data: 1r dimarts de mes, de 19 a 20 h

Manuel Leiva, regidor de Can Calders
Centre Cívic Les Tovalloles (riera de la Salut, 7)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

Lídia Muñoz, regidora de Falguera
Lloc: Centre Polivalent Falguera (pl. Rafael Alberti, s/n)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

M. Cinta Daudé, regidora de Can Maginàs
Lloc: AVV Can Maginàs (c/ Hospitalet, 25)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

Mireia Aldana, regidora de les Grases
Lloc: Aula Sant Feliu (ctra. Sànson, 74)
Mes de març: dimarts 8
Habitualment: 1r dimarts de mes, de 18 a 19 h

Lourdes Borrell, regidora de la Salut
Centre Cívic Les Tovalloles (riera de la Salut, 7)
Data: 2n dijous de mes, de 19 a 20 h

Espai d’atenció a les empreses

M. Cinta Daudé, regidora de Promoció Econòmica
Tots els dijous, d’11 a 13 h
Lloc: Centre de serveis El Pla

persones, totes empadronades a Sant Feliu i majors de 16 
anys. De les 748 persones que van votar, 538 ho van fer per 
Internet i 210 van optar pel vot presencial. L’obertura de les 
urnes i el recompte de vots es va fer l’1 de febrer en un acte 
públic a la sala de plens.

Cada persona va poder votar una proposta de cadascun 
dels tres eixos temàtics en què s’han agrupat les obres: 
supressió de barreres arquitectòniques, reparació de 
voreres i paviments malmesos i millores en el mobiliari urbà. 

El 22 d’abril de 1993 es va inaugurar la Biblioteca Montserrat Roig, 
un equipament que la ciutadania va rebre amb entusiasme, i que 
s’entenia molt necessari. 

El disseny de l’edifici va marcar la tendència dels anys 90 de construir 
biblioteques modernes, lluminoses i d’amplis espais. La forma de 
l’equipament, de base trapezoïdal irregular, que recorda la proa d’un 
vaixell, va despertar expectació.

A la inauguració hi va assistir l’alcalde de la ciutat, Francesc Baltasar; 
el president de la Diputació, Manuel Royes; així com familiars de 
l’escriptora i periodista, Montserrat Roig, desapareguda un any i 
mig abans de l’obertura de l’equipament, i a qui se li va voler retre 
homenatge en tant que referent de la cultura catalana.

C/ Indústria, 6-8  · Polígon “El Pla”
Tels. 93 666 81 64 · 606 12 24 63
recepcio@colbo.net 
www.colbo.net

planxa
pintura
mecànica

Les actuacions més votades 
fins completar els 400.000 € 
de pressupost seran les que 
s’executaran 

} Acte d’escrutini de les votacions.

} Jornada de presentació i votació de propostes, celebrada el 16 
de gener a la Sala Ibèria.
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El reportatge

Resultat de les votacions

A continuació es detallen les 28 propostes sotmeses a votació, ordenades pel nombre de 
vots que han rebut. S’indica també el pressupost orientatiu de l’actuació, el qual es pot veure 
alterat amb la redacció definitiva del projecte. 

Vots

206

175

160

137

120

117

108

87

86

86

80

76

72

70

70

64

61

56

50

46

46

44

37

37

35

32

29

13

Àmbit territorial

Can Calders

Ciutat

Ciutat

Ciutat

Ciutat

Can Calders

Falguera

Can Calders

Ciutat

Ciutat

Ciutat

Can Nadal

Les Grases

Roses Castellbell

Falguera

Mas Lluí

Ciutat

Ciutat

Les Grases

Mas Lluí

Can Llobera

Can Nadal

Les Grases

Roses Castellbell

Can Calders

Ciutat

Roses Castellbell

Les Grases

Pressupost
orientatiu

60.000 €

55.000 €

55.000 €

50.000 €

55.000 €

60.000 €

45.000 €

55.000 €

55.000 €

50.000 €

60.000 €

60.000 €

60.000 €

60.000 €

45.000 €

60.000 €

50.000 €

40.000 €

50.000 €

50.000 €

50.000 €

60.000 €

60.000 €

50.000 €

60.000 €

50.000 €

30.000 €

45.000 €

Proposta

Construcció d’una nova rampa accessible al c/ Joaquim Monmany (part posterior del CAP Rambla).

Millores en diversos passos de vianants.

Millores en paviments i passos de vianants situats a diversos recorreguts escolars.

Millores en el paviment a diversos punts dels carrers del Comte Vilardaga, Mas Lluí, pl. Villeneuve, Joaquim 

Monmany i Frederica Montseny.

Actuacions de millora en diversos ponts de la ciutat: pont de ferro del Palau J. C. Navarro, pont de fusta de 

Les Grases i pont de la riera de La Salut.

Adequació de les dues zones de sorra de la plaça situada davant l’accés de l’escola Monmany.

Reparació de la vorera i millora de l’arbrat del c/ Ramón y Cajal, entre c/ Jaume Ribas i El Pla.

Millora de mobiliari urbà, jocs infantils i reparacions a la pl. Ferrer i Guàrdia.

Millores en l’enllumenat a diversos punts dels carrers de Comte Vilardaga i Carles Buïgas i al Parc d’Europa.

Millores a diversos parcs infantils per habilitar zones de joc per a infants de 4 a 7 anys.

Nou asfaltat del pg. Comte de Vilardaga, entre la rbla. Marquesa de Castellbell i Carles Buïgas.

Enderroc de la pèrgola i construcció de zona esportiva a la pl. Alfons Comín.

Pavimentació de la zona d’aparcament de terra situada sobre el camp de futbol de Les Grases

Noves voreres i espai públic a la cruïlla del c/ Josep Ricart amb Daoíz i Velarde.

Millores en les voreres del c/ Prolongació Falguera.

Creació d’una zona d’esbarjo per a gossos (pipican/correcan/agility) en un solar municipal.

Millores en diversos pipicans: parc del Llobregat, parc d’Europa, rbla. Marquesa de Castellbell, Can Llobera i 

c/ Joana Raspall.

Instal·lació de bancs cada 50 metres a carrers amb gran pendent.

Creació d’un nou espai per practicar esport amb mobiliari urbà i zona de pícnic a la pineda de La Salut.

Millora i replantejament del carril bici del c/ Comte de Vilardaga.

Reparació de desperfectes en murs i paviments de Can Llobera.

Creació de plataforma única al c/ Batista.

Reparació de la vorera, del carril bici i millora de l’arbrat del c/ Mataró.

Millora de la cruïlla dels carrers de Josep Ricart i Santiago Rusiñol.

Millores a l’aparcament del c/ Tallers (al costat del cementiri).

Millora i reparacions dels jocs infantils del Parc d’Europa i del parc infantil del c/ Països Catalans.

Reparació de desperfectes en el paviment i murs de l’espai públic ubicat entre els carrers de La República i 

Sant Gabriel.

Nou mobiliari i reparacions del paviment i de la tanca de la pl. Llibertat.

Podeu consultar les propostes a: santfeliu.cat/obresestiu2016

Millors propostes i 
criteris de decisió

El 30 de gener va acabar la primera experiència de 
participació vinculant en decisions de ciutat. Respon 
a una clara voluntat política d’ICV-EUiA i PSC, i hem 
volgut que s’impulsés des del primer pressupost del 
mandat. 

Hi han participat 748 persones de més de 16 anys. 
És una xifra inferior a la que m’hauria agradat i que 
haurem de fer el possible per fer créixer amb el temps. 
Però el que crec que cal destacar d’aquesta primera 
experiència és el gran salt qualitatiu que permet: en 
termes de proposta i en termes de procés de decisió.

Millorem la qualitat de les propostes. El fet que qual-
sevol persona pugui presentar-ne ens permet que 
estiguin més ajustades a les necessitats i les realitats 
de cada indret de la nostra ciutat. Vull agrair a les 88 
persones que n’han presentat.

Millorem els criteris de decisió. Hem volgut canviar 
una decisió limitada a l’equip i els partits del govern 
per una decisió compartida amb el conjunt de la ciuta-
dania. Això ens permet establir millor les prioritats de 
les actuacions que cal fer al nostre espai públic.

A partir d’aquí, ho volem estendre a altres temes 
en altres moments: planejament urbanístic, projectes 
d’obres, etc. La qualitat de la nostra democràcia hi 
sortirà guanyant!

Jordi San José
L’alcalde

“Ha estat una iniciativa molt 
bona el fet que els ciutadans 
ens empoderem i participem 
dels temes relacionats amb les 
obres de l’Ajuntament. És clar 
que, en ser la primera vegada, 
hi ha petites coses que es poden 
millorar i emplaço l’Ajuntament 
a millorar aspectes com el 
pressupost assignat o els eixos a 
incloure, però la valoració global 
és positiva”.

“Crec que els temps del procés 
per fer les votacions han estat 
correctes i la informació que s’ha 
donat a la ciutadania també. 
Tothom qui va voler va poder 
anar a les jornades informatives 
que es van fer i això ho valoro 
positivament. Un cop s’analitzin 
els resultats i es recullin les 
valoracions corresponents, 
caldrà plantejar les millores de 
cara a l’any vinent”.

“Es de agradecer que el Equipo 
de Gobierno intente que 
todos los ciudadanos puedan 
participar de las mejoras de su 
barrio y de la ciudad en general. 
Ha sido una iniciativa muy 
importante y valiosa que se ha 
hecho democráticamente. Estoy 
satisfecho y agradecido de que 
se nos haya dejado participar”.

Ruperto Garrote
Veí de Can Calders

Isaac Amela
President de 
l’Associació de
Discapacitats Físics 
(ADF)

Eva Blanco
Veïna de Mas Lluí

Recollida de propostes
Prèviament a les votacions, durant els mesos de novembre 
i desembre, es van dur a terme tallers participatius i es 
va oferir a la ciutadania la possibilitat d’expressar la seva 
opinió i proposar les obres d’estiu que s’haurien de fer a la 
ciutat. En total, 88 ciutadans i ciutadanes van presentar fins 
a 198 propostes, de les quals es van validar 163 i 35 van ser 
rebutjades per diferents motius. Finalment la ciutadania ha 
votat 28 actuacions, ja que entre les 163 validades hi havia 
moltes idees repetides, així com actuacions d’un mateix 
àmbit o una mateixa zona que s’han agrupat.

Una prioritat de l’Equip de Govern
Aquesta és la primera vegada que la ciutadania ha pogut 
participar i decidir en què invertir una part dels diners 
del pressupost municipal i en quines obres. L’Equip de 
Govern, que té com a una prioritat la participació ciutadana, 
valora positivament l’experiència i preveu repetir-la durant 
el mandat amb formats similars.

Digues la teva...

“Amb aquest procés participatiu per pri-
mera vegada els veïns i veïnes de Sant 
Feliu són partícips de les decisions del 
govern de la seva ciutat. Des de l’equip 
de Govern estem convençuts que aquest 
primer pas obre una nova etapa de parti-
cipació ciutadana, que enriquirà la gestió 
i farà Sant Feliu més nostre, més de tots”

Javier Molina
Regidor de Participació
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EducacióUrbanisme

} Imatge simulada de com serà la rotonda que s’està construint al 
davant del futur centre comercial de Laureà Miró.

A principis de febrer es van iniciar les obres de construcció 
d’una rotonda a la cruïlla de davant del futur centre comercial 
de Laureà Miró amb la carretera de la Sànson. La nova 
rotonda, les connexions i les actuacions complementàries 
afecten una àrea d’uns 3.000 m2. L’obra està finançada per la 
societat Caboel SL, propietària de l’espai on hi havia l’antic 
Caprabo. Es preveu que l’actuació finalitzarà a mitjan 2016. 

La nova rotonda permetrà millorar l’accessibilitat dels 
vehicles a la zona i facilitar el pas dels vianants amb cruïlles 
amb semàfors. A més, es millorarà el carril bici perquè tingui 
més seguretat, s’eliminaran les barreres arquitectòniques, es 
mantindran els carrils laterals de la carretera, es milloraran 
l’entrada i sortida de l’aparcament del centre comercial, el 
qual disposarà de senyalització específica a l’exterior amb el 

Construcció de la nova rotonda 
a la cruïlla del carrer de Laureà 
Miró amb la carretera de la 
Sànson

L’activitat de la Biblioteca es 
reprèn a la Torre del Roser
Després que la Biblioteca Montserrat Roig hagués tancat les 
portes al desembre amb motiu de les obres de remodelació 
i ampliació, a finals de gener s’ha reprès el servei de manera 
provisional a la Torre del Roser i en un local situat al carrer 
de Joan XXIII, 13. Dels 50.000 volums de l’equipament, uns 
10.000 s’han ubicat en l’espai provisional, mentre que la 
resta s’han emmagatzemat. Alhora, s’ha incorporat un xip 
als diferents volums del fons bibliogràfic per poder posar en 
marxa un caixer per automatitzar el servei de préstec un cop 
s’acabin les obres de reforma.

El conjunt de forces polítiques 
municipals va donar suport a la 
moció presentada per la Plataforma 
de la comunitat educativa Sant 
Feliu es Mou, en el ple de gener, de 
rebuig a la decisió del Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya de tancar una de les dues 
línies de P3 de l’escola Miquel Martí i 
Pol de cara al curs vinent, amb motiu 
de la baixada de la natalitat. 

La moció critica que la decisió del 
tancament s’hagi pres “unilateralment” 
i defensa com a alternativa al tancament 
la “baixada de la ràtio de les aules, 
amb el consegüent manteniment de 
plantilles de l’escola pública”. Alhora, 
sol·licita a la Generalitat que no prengui 
una decisió sobre el possible tancament 
de la línia de l’escola Martí i Pol fins que 
“acabi el procés de matriculació”.

Durant els mesos de gener i febrer s’han 
dut a terme diverses mobilitzacions 
ciutadanes contra el tancament de 
línies de P3, situació que afecta tota la 
comarca.

Portes obertes als centres 
de primària i secundària

Del 17 de febrer al 16 de març, els 
centres d’educació infantil i primària 
i els de secundària obren les portes 
per oferir jornades de visita a les 
famílies en el marc de la campanya 
d’escolarització del proper curs. 

Rebuig unitari al ple municipal contra el 
tancament de línies de P3 

Preinscripcions, al març

Les preinscripcions als centres 
d’infantil, primària i secundària obliga-
tòria seran del 30 de març al 7 d’abril. 
Les famílies amb infants que el curs 
vinent han de fer P3 o 1r d’ESO rebran 
als seus domicilis documentació sobre 
el procés de preinscripció i matrícula.

“Des de l’Ajuntament defensem l’escola pública i reclamem 
una llei d’educació nova o diferent de la que tenim ara, de 
manera que qüestions com la reducció de línies de P3 es 
reparteixi entre l’escola pública i la concertada”. 

Mireia Aldana
Regidora d’Educació i Infància

L’Ajuntament ha estat finalista del Premi Ciutat Sostenible 
de la categoria d’Educació Ambiental, reconeixement que 
atorga la Fundació Fòrum Ambiental amb el suport del 
Ministeri de Medi Ambient. En concret, el guardó premia 
el projecte “A Sant Feliu fem un pas més”, impulsat per 
l’Oficina Municipal de Serveis Ambientals. El projecte té 
dos grans objectius: potenciar la posada en marxa de 
polítiques municipals que afavoreixin un desenvolupament 
sostenible de la ciutat, i promocionar la cultura de la 
sostenibilitat entre els diferents sectors de la població 
de Sant Feliu. Al lliurament de premis, que va tenir lloc el 
3 de febrer a Madrid, va assistir Lídia Muñoz, presidenta 
de l’Àrea de Territori, Sostenibilitat i Activitat Econòmica, 
qui va recollir el premi de mans de la ministra de Medi 
Ambient, Isabel García.

nombre de places d’aparcament del centre comercial. També 
es milloraran la disposició i l’accessibilitat de les parades de 
bus. En definitiva, la construcció de la rotonda suposarà una 
millora general de l’entorn i una millora dels espais verds.

L’Ajuntament, finalista al Premi 
Ciutat Sostenible en la categoria 
d’Educació Ambiental

Portes obertes a les
escoles bressol

2 d’abril, escola bressol Patufet.
16 d’abril, escola bressol Fàbregas.
30 d’abril, escoles bressol Ginesta i 
Tambor.

Més informació: santfeliu.cat/educacio  
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Ciutat

• En Comú Podem: 7.421 vots (29,35%)
• PSC-PSOE: 4.967 vots (19,65%)
• C’s: 3.965 vots (15,68%)
• PP: 2.929 vots (11,59%)
• ERC-CATSí: 2.794 vots (11,05%)
• DL: 2.113 vots (8,36%)
• Unió.cat: 390 vots (1,54%)
• PACMA: 313 (1,24%)
• RECORTES CERO-GRUPO VERDE: 111 (0,44%)
• UPyD: 64 vots (0,25%)
• PCPC: 42 (0,17%)

D’altra banda, el regidor de l’Ajuntament de Sant Feliu, 
Xavier Alegre, ha estat designat senador pel Parlament de 
Catalunya en representació de Ciutadans.

En Comú Podem guanya les 
eleccions generals a Sant Feliu

Ciutat El Ple
Desembre 2015
Moció del PP per sol·licitar informes sobre el reglament 
del cementiri municipal. Aprovada amb els vots de JSF, 
C’s, PSC, ICV-EUiA i CDC, l’abstenció d’ERC i el vot en contra 
de VSF.
Moció d’ICV-EUiA, PSC, ERC, CDC, PP i JSF de suport 
al manifest per a la supervivència dels clubs esportius i 
l’esport de base. Aprovada per tots els grups amb l’absten-
ció de VSF.
Moció d’ERC de rebuig al Pla director urbanístic d’àm-
bits d’activitat econòmica del delta del Llobregat apro-
vat inicialment en la comissió territorial d’urbanisme de 
l’àmbit metropolità de Barcelona el 5 de maig de 2015. 
Rebutjada amb els vots en contra del PP, CDC, C’s, PSC, 
l’abstenció de VSF i ICV-EUiA i el vot a favor de JSF.
Moció de JSF perquè es faci un referèndum entre l’alum-
nat de les universitats públiques sobre el sistema 3+2. 
Aprovada amb els vots d’ERC, ICV-EUiA i PSC, l’abstenció de 
VSF, CDC i C’s i el vot en contra de PP.
Aprovació definitiva de les ordenances fiscals, impos-
tos i taxes per a l’any 2016. Aprovades amb els vots a favor 
d’ICV, PSC, JSF i CDC en el punt 1; l’abstenció de VSF, ERC i 
CDC en els punts 3, 4 i 5, i els vots en contra del PP, C’s i CDC 
en el punt 2.
Sistema de tarifes i bonificacions per a la Fira Comer-
cial i Industrial del Baix Llobregat del 2016. Aprovat per 
unanimitat.
Pla d’usos del Complex Municipal de Piscines, tarifes i 
serveis per a l’any 2016. Aprovat per unanimitat.
Modificació puntual del Pla general metropolità per a 
la creació d’habitatge públic en una parcel·la del carrer 
del Pla i d’habitatge de lloguer en el carrer d’Anselm 
Clavé. Rebutjada amb els vots en contra de JSF, CDC i C’s, 
l’abstenció del PP, VSF i ERC, i el vot a favor d’ICV-EUiA i PSC.

Gener 2016
Moció de la Plataforma de la Comunitat Educativa Sant 
Feliu es Mou de rebuig a la proposta de la Generalitat de 
tancar una línia de P3 de l’escola Miquel Martí i Pol per 
al curs 2016-2017. Aprovada per unanimitat.
Designació dels representants al Consell Assessor 
d’Urbanisme. Aprovada amb els vots a favor d’ICV-EUiA, 
PSC, ERC, CDC, VSF, PP i JSF, i l’abstenció de C’s. 
Designació dels representants del Consell Escolar 
municipal. Aprovada per unanimitat.
Cessament i nomenament del director de l’Àrea de Ter-
ritori, Sostenibilitat i Activitat Econòmica i de la directo-
ra de l’Àrea de Drets de Ciutadania i Polítiques Socials. 
Aprovat amb el suport d’ICV-EUiA, PSC i JSF, l’abstenció 
d’ERC, C’s, CDC i PP, i el vot en contra de VSF.
Moció del PP perquè Sant Feliu sigui una ciutat per la 
cardioprotecció. Aprovada per unanimitat.
Moció d’ERC per garantir la pràctica esportiva dels 
infants immigrants. Aprovada per unanimitat. 
Moció de C’s per exigir un protocol educatiu contra la 
transfòbia. Aprovada parcialment (punts 1 i 2), amb els vots 
a favor d’ICV-EUiA, PSC, ERC, CDC, VSF i PP, i l’abstenció 
de VSF.
Moció perquè Sant Feliu sigui Ciutat del Bàsquet l’any 
2017. Aprovada per unanimitat.
Moció en suport als acords de la cimera del canvi climà-
tic de París. Aprovada per unanimitat.
Modificació de la base 33a d’execució del pressupost. 
Aprovada per ICV-EUiA, PSC, C’s, CDC, VSF i JSF, i l’absten-
ció d’ERC i PP.
Aprovació definitiva del Pla de mobilitat urbana de Sant 
Feliu 2015-2020. Aprovat amb els vots a favor d’ICV-EUiA, 
PSC, ERC, C’s, CDC i JSF, i l’abstenció de VSF. 
Renúncia al càrrec de la regidora de C’s, E. Valencia.

S’instal·len comptadors 
d’aigua intel·ligents en edificis 
municipals 
L’Ajuntament ja està utilitzant el sistema de telemesura, que 
permet el control telemàtic del consum d’aigua en diferents 
equipaments municipals. Es tracta d’un sistema innovador 
de gestió que permet tenir un control detallat dels consums 
gràcies al seguiment en temps quasi real de l’aigua registrada 
als comptadors. Aquest sistema permet minimitzar les 
incidències per fuites, ja que envia avisos en cas de detectar 
consums elevats. A més, potencia una gestió sostenible d’un 
recurs escàs com l’aigua, fomentant el consum responsable 
i sostenible. Per fer viable la telelectura, s’han instal·lat 52 
comptadors intel·ligents i  8 antenes receptores a diferents 
equipaments municipals, que permeten rebre les dades dels 
comptadors i enviar-les a Aigües de Barcelona. 

Orange desplega una xarxa de fibra 
que ja cobreix prop del 80% de les llars 

Gràcies al desplegament de fibra òptica fins a les llars que 
està portant a terme la companyia Orange, gairebé 15.000 
habitatges del casc urbà de Sant Feliu ja tenen accés a 
l’última generació de comunicacions fixes del mercat. 
D’aquesta manera, i gràcies a una inversió d’1,6 milions 
d’euros, prop del 80% de les llars de Sant Feliu ja poden 
accedir a l’oferta de serveis de comunicacions sobre fibra 
òptica que comercialitza aquesta companyia.

Representants d’Orange i del govern municipal es van reunir 
el 15 de febrer per conèixer els treballs que està duent a 
terme l’operadora amb l’objectiu d’accelerar el desplegament 
d’infraestructures de comunicacions d’última generació al 
municipi.

Aquesta inversió d’Orange en infraestructures de fibra òptica 
a la ciutat se suma a la ja realitzada per al llançament dels 
serveis mòbils 4G, a la qual la companyia ha destinat un total 
de 450.000 euros. Gràcies a això, els ciutadans santfeliuencs 
no només poden comptar amb les comunicacions fixes més 
avançades sinó que també poden superar els 100 Mb/s en 
transferència de dades mòbils. A més, l’operadora va invertir 
en anys anteriors per donar serveis ADSL a pràcticament el 
100% de la població de Sant Feliu.

Comença la IV edició del 
programa Yuzz Sant Feliu 
Un total de 20 persones participen en la IV edició del 
programa Yuzz Sant Feliu que s’ha posat en marxa 
a la ciutat. El projecte, adreçat a joves d’entre 18 i 
30 anys amb idees o projectes de base tecnològica, 
permetrà que aquests rebin formació, així com 
l’assessorament d’especialistes durant els propers cinc 
mesos amb l’objectiu d’aconseguir fer realitat el seu 
projecte. L’edició de 2016 arrenca amb 19 projectes que 
plantegen solucions en diferents àmbits sobre els quals 
els participants del Yuzz aniran treballant des de la Torre 
del Roser, espai on es desenvolupa la iniciativa.

} Antena instal·lada al pavelló esportiu de l’escola Falguera que 
permet enviar les dades de consum que registren els comptadors 
d’aigua gairebé en temps real.

Nova app del Complex
de Piscines
Les persones usuàries del Complex Municipal de 
Piscines ja es poden descarregar gratuïtament la nova 
app de l’entitat per a iphone i android. Es tracta 
d’una eina per fer un seguiment des del mòbil, dels 
reptes, entrenaments i evolucions dels usuaris que està 
disponible 24 hores al dia.

La coalició En Comú Podem, 
integrada per ICV, EUiA, Equo i 

Podemos, va guanyar les eleccions 
generals a Sant Feliu amb 7.421 
vots, seguit del PSC amb 4.967 
vots, amb una participació total 

molt alta, del 77,13%.
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Ciutat
Llum verda al Pla local de seguretat de Sant Feliu 
2015-2018

S’inaugura la remodelació 
del Mercat Municipal 

Les persones adjudicatàries 
dels nous horts urbans
comencen a treballar la terra 

En el ple municipal de desembre es va presentar el Pla lo-
cal de seguretat de Sant Feliu 2015-2018, un document que 
defineix les línies mestres de la política de seguretat que es 
desenvoluparà a la ciutat durant els propers anys. Es tracta 
d’un llibre de ruta que ha de permetre millorar els índexs de 
victimització, així com reforçar la percepció de seguretat a 
Sant Feliu i als seus barris. 

El Pla, elaborat per encàrrec de la Junta Local de Seguretat i 
a proposta de la regidoria de Seguretat Ciutadana i Protecció 
Civil, s’ha fet a partir de l’anàlisi de diferents aspectes vincu-
lats a la seguretat al municipi com ara els accidents de trànsit 
i els atropellaments, els delictes i robatoris o els problemes 
de convivència i civisme entre la ciutadania. Tenint en compte 
la realitat local i l’objectiu de millorar-la, el document recull 
una llarga llista d’actuacions a dur a terme en diferents àm-
bits de la seguretat que s’aniran executant progressivament 
fins a l’any 2018.

Entre les actuacions previstes destaca la necessitat de millo-
rar la coordinació entre els serveis municipals i les forces de 
seguretat, potenciar la vigilància en espais conflictius o incre-
mentar els controls horaris i de soroll en establiments d’oci. 
També s’han definit mesures de prevenció com xerrades a 

La inauguració del Mercat Municipal el 14 de gener va marcar 
l’inici d’una nova etapa de l’equipament. Amb 131 anys d’his-
tòria, La Plaça ha obert les portes amb unes instal·lacions 
més espaioses i accessibles, i amb una imatge més moder-
na i funcional però conservant l’encant dels elements més 
singulars, com ara la cúpula, de gran valor arquitectònic i 
històric. En l’acte inaugural, on es van detallar els aspectes 
més significatius de la reforma, van intervenir Jordi San José, 
l’alcalde; Antoni Balmón, vicepresident executiu de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona; Isaac Albert, diputat delegat de 
Comerç de la Diputació de Barcelona, Cinta Daudé, regido-
ra d’Activitat Econòmica i Ocupació, i Lídia Muñoz, regidora 
d’Urbanisme.

El 13 de febrer es va fer la inauguració dels horts urbans ha-
bilitats per l’Ajuntament en el solar comprès entre els carrers 
de General Manso i Clementina Arderiu. A la zona hi ha 49 
horts de 30 m2 cadascun (47 horts adjudicats per sorteig i 2 
reservats per l’Ajuntament per a usos pedagògics). Les per-
sones beneficiàries dels horts, que es destinen a l’autocon-
sum, rebran un curs de formació sobre com tenir cura de 
l’hort de manera sostenible. 

“El Pla de seguretat és un document 
viu que s’anirà valorant i completant 
a mesura que s’analitzi l’impacte de la 
seva aplicació”.

Manel Martínez
Regidor de Seguretat Ciutadana

escoles i instituts sobre educació viària i sobre el consum 
d’alcohol o bé potenciar la vigilància en els camins escolars. 
El document, redactat per la Policia Local i els Mossos d’Es-
quadra, es va presentar a les entitats locals el 30 de novem-
bre passat. 

En l’àmbit de la seguretat, cal destacar que Sant Feliu dis-
posa del Consell de Seguretat i Prevenció, òrgan permanent 
de participació sectorial de caràcter consultiu, amb l’objecte 
de facilitar la participació ciutadana en els assumptes mu-
nicipals relacionats amb l’anàlisi, planificació i execució del 
sistema local de seguretat pública. 

Ciutat
Festa i plantada de rosers 
al parc de Torreblanca
El 31 de gener es va celebrar la ‘Festa i plantada de rosers’ 
al parc de Torreblanca, organitzada per l’Associació Amics 
de les Roses i l’Ajuntament. L’esdeveniment va incloure la 
plantada popular de rosers, una botifarrada, un taller per 
aprendre a plantar i podar un roser, així com el concurs de 
dibuix infantil “La rosa i el roser”, en què van participar prop 
de 80 infants.

Més de 2.600 rosers al parc de
Torreblanca

L’Àrea Metropolitana de Barcelona, amb la col·laboració 
de l’Associació Amics de les Roses, ha dut a terme al parc 
de Torreblanca diferents millores que han permès plantar 
2.672 rosers. Els treballs, que es van iniciar al desembre, 
han suposat una inversió de prop de 230.000 €. En concret, 
s’ha millorat el drenatge i la qualitat del terreny, s’han 
ampliat camins interiors i s’han col·locat vorades i platines 
metàl·liques entre els parterres i les zones de pas. També 
s’ha treballat a les cobertes, s’han renovat les instal·lacions 
d’aigua i s’ha col·locat reg per degoteig.

Curs de rosers i jardineria
al Roserar
Al mes de febrer s’ha iniciat un curs de rosers i jardineria 
al Roserar de Dot i de Camprubí, organitzat pels Amics 
de les Roses. Hi participen una quinzena de persones. 
L’objectiu del curs és aprofundir en el coneixement del 
comportament de les plantes i en especial dels rosers al 
llarg de tot l’any.

} El curs s’impartirà fins al novembre al Roserar.
amicsdelesroses.santfeliu.cat
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Totes les fotografies a:          www.flickr.com/ajsantfeliu         www.facebook.com/ajsantfeliuCarnaval
Premis comparses infantils

01 1r premi: “A ritme de CharlesPriu”, de l’AMPA de 
l’escola Salvador Espriu.

02 2n premi: “Només es perd quan es deixa de lluitar”, de 
l’AMPA de l’escola Josep Monmany.

03 3r premi: “Pops Nadal”, de l’AMPA de l’escola Nadal.

Premis comparses adults

04 1r premi: “Falso egoísta”, de Real Poket’s Dance.

05 2n premi: “El aprendiz de Brujo”, dels Amics del Carrer 
Santa Creu.

06 3r premi: L’agrupació no et ven la moto”, de l’Agrupació 
Cultural Folklòrica.

Mencions especials

07 Per si no us heu quedat tips i per ser els més salats: 
“Paucrispetes, al cinema una estoneta”, de l’AMPA de 
l’escola Pau Vila. Aquesta comparsa també va guanyar 
el premi de votació popular del concurs organitzat per 
Fet a Sant Feliu. 

08 Pel seu optimisme: “Al mal tiempo buena cara”, 
d’ASPRODIS.

09 Per la seva implicació i... per haver trobar el carro...: 
“Cintes Panderetes, i...”, del Casal de la Gent Gran.

Mencions especials

10 Per la seva vistositat i animació: “Río”, de l’escola 
Mestral.

11 Pels seus pèls embogits: “Bojos per la ciència”, del 
Club d’Esplai Diversitat Lúdica.

12 El món del cinema va ser el tema a partir del qual es va 
decorar la façana de l’Ajuntament.

13 Representants del món de les arts, el teatre, el teixit 
associatiu, el Consell d’Infants i la Comissió de Carnaval 
van formar part del jurat, junt amb la santfeliuenca

 Mireia Lalaguna, Miss Món.

14 Espectacle infantil de l’arribada del Rei Carnestoltes 
a la Sala Ibèria, amb la col·laboració del Club d’Esplai 
Diversitat Lúdica.

15 La comitiva de dol va passejar pels carrers de la ciutat 
abans de la crema del Rei Carnestoltes. 13
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L’agenda de l’alcalde es fa pública al web 
municipal

El dia a dia de la feina de l’alcalde, Jordi San José, és a l’abast 
de qualsevol persona a través del web municipal, seguint amb 
la voluntat de l’Ajuntament de millorar la transparència en la 
gestió de cara a la ciutadania. L’alcalde ha fet pública la seva 
agenda institucional, que inclou un calendari on es poden 
consultar els actes, esdeveniments o reunions als quals té 
previst assistir en els dies següents. Amb aquesta mesura, 
l’Equip de Govern fa un pas més en la voluntat de vetllar per 
la transparència en la gestió de la ciutat. Properament es farà 
públic també al web una agenda política que permetrà seguir 
l’activitat de la resta de membres del govern local.

www.santfeliu.cat/alcalde/agenda

La convivència és possible? 

Podem conviure les persones, els infants i els gossos? 
Inicialment la resposta sembla molt senzilla, però 
a la pràctica, tot es complica. Gossos fent les seves 
necessitats enmig de la via pública o, el que és pitjor 
encara, en espais verds com ara parcs adreçats 
als nostres infants. Propietaris que no recullen els 
excrements de les seves mascotes i que es creuen amb 
el dret d’anar deixant les pixades per tot arreu (voreres, 
parets d’edificis, entrades de llars d’infants, etc). Potser 
valdria la pena posar més èmfasi, més atenció i recursos 
per fer servir la normativa municipal i ser tots més cívics. 
Només d’aquesta manera aconseguirem una ciutat com 
es mereixen els nostres infants i digna d’anomenar-
se ‘La ciutat de les roses’. La convivència és possible 
només cal posar fill a l’agulla.

Rosa Torres Martínez

Graffitis en el centro de Sant Feliu

Estoy muy sorprendido y apenado con el mural de graffiti 
que se ha hecho delante de mi casa, me parece muy 
bien que los ciudadanos se expresen como actividad 
para jóvenes, pero no entiendo que en el centro de Sant 
Feliu se deje hacer esos grafitis. Estoy orgulloso de vivir 
en Sant Feliu pero esto me parece una mala medida 
cuando lo que intentamos todos es dignificar la ciudad 
y mantenerla con un estándar de convivencia adecuada. 
La Rambla ha sido una vía para la convivencia y ahora 
parece más un suburbio que un eje central de una zona 
residencial que todos queremos conservar.

Enric Garcia i Puyuelo

Velas por un indigente

El 14 de diciembre en la plaza Martí Dot había unas 
velas funerarias en el lugar exacto donde hasta hacía 
poco dormía un pobre indigente. Deduzco que habrá 
fallecido, claro, por el frío, era de esperar. Por lo menos 
yo avisé a la Guardia Urbana, apostada en la puerta 
del Ayuntamiento, para que lo recogieran, porque sino 
ahora me remordería la conciencia. Me pregunto si a los 
responsables de la Guardia Urbana y del Ayuntamiento 
no les remorderá. La excusa de que el indigente no 
dejaba que le ayudaran no sirve, los párvulos tampoco 
quieren ir al parvulario los primeros días de colegio y sin 
embargo los llevamos porque es por su bien. Espero 
que este pobre hombre no haya muerto en vano y si 
apareciese otra persona así, durmiendo por las calles de 
Sant Feliu, no se la deje sin recoger como al anterior y se 
le recoja por las autoridades municipales, con la misma 
energía que gastan en la búsqueda del voto en campaña 
electoral. Con eso ya me conformaría.

Manuela Martín Romo

Sant Feliu commemorarà el 8 de març, Dia Internacional de 
les Dones, amb activitats de l’1 al 18 de març. El programa 
inclou una vintena de propostes entre les quals hi ha xerrades, 
exposicions, actuacions musicals i activitats esportives. 
Com cada any, l’objectiu és conscienciar la ciutadania 
sobre la necessitat de continuar lluitant perquè les dones 
tinguin les mateixes oportunitats que els homes i s’acabin les 
diferències que encara avui existeixen, sobretot en l’àmbit 
laboral, en les remuneracions i en la responsabilitat sobre les 
tasques domèstiques i familiars.

Les activitats programades, tot i el caire lúdic i 
d’entreteniment, destaquen per convidar a la reflexió. En 
aquest sentit, enguany destaca l’exposició “Imatges per 
pensar”, una mostra de l’Observatori de Dones i Mitjans 
de Comunicació que es podrà veure al Centre Cívic Les 
Tovalloles. La mostra aplega una relació de cartells amb 
diferents missatges que conviden a reflexionar sobre 
aspectes com les capacitats de les dones en l’àmbit laboral, 

La Sala Ibèria acull els actes del Dia Escolar 
de la No-violència i la Pau

El dissabte 30 de gener es van dur a terme a la Sala Ibèria els 
actes commemoratius del Dia Escolar de la No-violència i la 
Pau. La celebració va incloure diferents tallers i espectacles 
per la pau adreçats especialment als infants i les seves 
famílies amb l’objectiu de sensibilitzar-los sobre els conflictes 
i la violència arreu del món. Un dels principals reclams de la 
celebració són els missatges de pau que els alumnes de les 
diferents escoles de Sant Feliu havien escrit a les aules amb 
motiu del Dia de la No-violència i la Pau. El Manifest per la 
pau que es va llegir durant la celebració es va elaborar a 
partir dels missatges escrits pels nens i nenes. La jornada va 
ser organitzada pel Consell Solidari i l’associació Calaix de 
Sastre, amb la col·laboració dels centres educatius de Sant 
Feliu.

Una activitat dóna a conèixer als alumnes 
de secundària el paper dels gossos pigall 

“Nosaltres, els gossos pigalls” és el nom d’una de les 
activitats incloses en el Programa Municipal d’Activitats 
Educatives que s’ofereix als centres educatius de la ciutat 
amb l’objectiu de sensibilitzar i acostar l’alumnat a la realitat 
de les persones cegues. L’activitat s’estructura en dues 
parts: d’una banda, diverses persones cegues de Sant Feliu 
expliquen directament als nois i noies com és el seu dia 
a dia i com els ajuda a moure’s per tota arreu el seu gos 
pigall, i d’altra banda, els alumnes tenen l’oportunitat de 
fer preguntes i comentar les sensacions que han tingut en 
escoltar l’experiència de les persones cegues. 

El 29 de gener els alumnes de segon d’ESO del Col·legi 
Verge de la Salut van participar en la primera d’aquestes 
sessions previstes per aquest curs 2015-2016. 

ActualitatTribuna oberta
Envieu-nos les vostres cartes per correu electrònic a comunicacio@
santfeliu.cat o per correu postal a l’Ajuntament (pl. Vila, 1). Els textos 
han de tenir una extensió màxima de 15 línies o 1.000 caràcters (espais 
inclosos). Indiqueu el vostre nom i cognoms, adreça, telèfon i DNI. Les 
cartes es publicaran per rigorós ordre d’arribada.

els estereotips socials, els ideals de bellesa, l’envelliment, 
el paper de les dones en l’esport, etc.

Presentació del III Pla d’Igualtat

Una altra de les activitats destacades serà la presentació del 
III Pla d’Igualtat, document elaborat amb la col·laboració de 
la Diputació de Barcelona, que estableix el full de ruta perquè 
Sant Feliu garanteixi la igualtat entre homes i dones.

El 8 de març serà la jornada en què es concentraran les 
activitats més institucionals, amb la lectura del manifest del 
Dia Internacional de les Dones a la plaça de la Vila.

En l’àmbit esportiu, el diumenge 13 de març es farà la III 
Cursa de la Dona de Sant Feliu, que s’iniciarà i finalitzarà al 
parc del Vuit de Març.

santfeliu.cat/dones

Sant Feliu celebrarà del 10 al 21 
de març la V Setmana de la Poesia 
amb una quinzena de propostes que 
inclouen recitals de poesia, sessions 
musicals i altres activitats en què hi 
haurà una fusió d’arts, però sempre 
amb l’objectiu final de posar en relleu 
l’univers poètic.

Com en anys anteriors, aquest 
festival cultural que es durà a terme 
en diferents espais de la ciutat, tant 
equipaments municipals com espais 
privats, pretén posar en relleu la poesia 
com un gènere literari que potencia 
la sensibilitat humana i enriqueix el 
desenvolupament de les persones.

Entre els plats forts de la Setmana 
destaca l’acte d’obertura que tindrà 
lloc el dijous 10, a les 22 h, a la sala 

8 de març amb activitats per reflexionar sobre 
el paper de les dones

La Setmana de la Poesia es 
consolida com a esdeveniment 
cultural 

Els Pagesos, on David Carabén, 
cantant de Mishima, presentarà “La 
forma d’un sentit”, llibre que inclou les 
millors cançons del grup comentades 
per l’autor, en un recital íntim que 
combina poesia i música.

El Palau Falguera també serà un 
espai important on es podrà veure, 
per primera vegada a Catalunya, 
una exposició sobre el personatge 
de Pepe Carvalho en homenatge a 
Manuel Vázquez Montalbán i en la 
qual han participat més de 30 artistes 
com Jaume Plensa, Santiago Arranz o 
Juan Genovés, entre d’altres. 

La Setmana de la Poesia de la 
Sant Feliu està organitzada per 
l’Ajuntament, la Biblioteca Montserrat 
Roig i l’Associació literària La Mordida, 
amb la col·laboració de gairebé una 
vintena d’entitats i establiments (Els 
Pagesos, Ateneu-USLA, El Parlament, 
Llibreria Barra Llibre, Aula de Música 
i Teatre, Contrapunt Poètic, Viena 
Edicions, etc.). 15
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Les entitats esportives presenten el seu planter Sant Feliu esdevé capital de l’handbol català 
durant el 2016

La Penya Barcelonista 
de Sant Feliu
va presentar el 12 de desembre 
els 5 equips de futbol d’aquesta 
temporada del club en un acte 
al camp de futbol Falguera, 
espai on entrenen els jugadors. 
La Penya disposa d’uns 65 
jugadors que competeixen 
en equips de futbol 7 en les 
categories prebenjamines, 
benjamines i alevines. A més, 
també té un equip de futbol 11 
en la categoria infantil.

El Club Bàsquet 
Santfeliuenc
va presentar els seus equips el 
10 de gener al Palau d’Esports 
Juan Carlos Navarro. Al 
parquet del pavelló es van 
congregar els jugadors i 
jugadores dels 36 equips que 
practiquen el bàsquet amb el 
club. En total, l’entitat disposa 
de 415 esportistes que formen 
part de 17 equips masculins, 
17 equips femenins que 
competeixen sota el nom de 
Barça CBS i 2 equips d’escola 
de bàsquet.

Esports

Girona, 8/10  |  Sant Feliu de Llobregat
93 666 14 63  |  www.canplana.com
canplana@canplana.com

Fes un 
Tour

virtual

Menú diari 12 D
1/2 menú 7,50 D
Per emportar 10,50 i 6,50 D

Sant Feliu ha estat designada Ciutat 
HandboliCat 2016, distinció impulsada 
des de la Federació Catalana d’Handbol 
amb l’objectiu de promoure l’handbol 
arreu del territori català. L’11 de febrer 
va tenir lloc la signatura del conveni 
de col·laboració entre l’Ajuntament, 
el Club Handbol Sant Llorenç i la 
Federació Catalana d’Handbol. L’acord 
estableix les principals actuacions 
que es duran a terme durant l’any 
per convertir Sant Feliu en capital de 
l’handbol a Catalunya. 

A la signatura hi van assistir l’alcalde 
de Sant Feliu, Jordi San José; la 
regidora d’Esports, Lourdes Borrell; 
el president de la Federació Catalana 
d’Handbol, Tomàs Moral, i el president 
del Club Handbol Sant Llorenç, Gabriel 
Hernández. Precisament, tots ells van 
destacar la importància que tindrà per 
a la ciutat i pel club d’handbol local el 
nomenament de Sant Feliu com Ciutat 
Handbolicat 2016. En aquest sentit, 
l’entitat esportiva i l’Ajuntament volen 
augmentar el nombre de practicants 
d’handbol, alhora que pretenen donar 
més visibilitat a aquest esport i al club 
amb la finalitat que segueixi creixent 
encara més i consolidi el seu projecte, 
sobretot reforçant l’handbol femení.

El conveni recull tot un seguit 
d’activitats de promoció de l’handbol 

català, que es duran a terme al llarg 
d’aquest any a Sant Feliu. Entre les 
activitats previstes hi ha l’organització 
de la Festa de l’Handbol Català, 
la VI Diada de l’Handbol Femení, 
l’Assemblea General Ordinària de 
la Federació Catalana d’Handbol, la 
Supercopa de Catalunya d’Handbol 
Femenina i Masculina 2016, la Trobada 
HandboliCat 2016, i diferents activitats 
de les seleccions catalanes, entre 

d’altres esdeveniments de gran relleu. 
A més, es desenvoluparà un programa 
de promoció de l’handbol, específic per 
a Sant Feliu, amb trobades, activitats a 
les escoles i activitats de formació.

Sant Feliu és la sisena població catalana 
que rep la distinció de Ciutat HandboliCat 
després d’Igualada (2007), Balsareny 
(2008), el Vendrell (2009), Sabadell (2010) 
i Barcelona (2012-2013).

} De dreta a esquerra, el president del Club Handbol Sant Llorenç, Gabriel Hernández; la 
regidora d’Esports, Lourdes Borrell; l’alcalde de Sant Feliu, Jordi San José i el president de 
la Federació Catalana d’Handbol, Tomàs Moral, a l’acte de signatura del conveni.

Engega el projecte “Tam Tam 
Kids”, eina que fa més segura 
la mobilitat dels menors 
Sant Feliu és la primera ciutat on es posa en marxa el 
projecte “Tam Tam Kids”, un servei electrònic concebut 
per fer més segura la mobilitat dels menors. Els infants i 
joves que practiquen handbol i bàsquet en el Club Handbol 
Sant Llorenç i en el Club de Bàsquet Santfeliuenc són 
els primers que participen en el projecte amb l’objectiu 
d’afavorir l’autonomia dels esportistes més joves en els seus 
desplaçaments fins als pavellons on entrenen. El 10 i el 17 
de febrer, es va presentar la iniciativa al Pavelló d’Esports 
Andrey Xepkin i al Palau d’Esports Juan Carlos Navarro, 
respectivament. Precisament, aquests dos equipaments són 
les primeres ubicacions on es posa en marxa el servei. El 
projecte “Tam Tam Kids” ha estat desenvolupat per l’empresa 
Peixe Software, una pime de base tecnològica ubicada a 
Sant Feliu.

El funcionament de “Tam Tam Kids” és molt senzill. Només cal 
que els infants passin una targeta personalitzada per l’aparell 
lector instal·lat en els pavellons esportius. Immediatament, 

els familiars responsables reben una notificació per correu 
electrònic o un missatge a l’app del producte, que els informa 
que el seu fill o filla ha passat pel punt de validació en l’hora 
especificada. 

“Tam Tam Kids” arranca implantant-se en l’àmbit esportiu, 
però l’objectiu és que la iniciativa pugui ampliar-se a més 
espais de la ciutat.

Segueix-nos a les xarxes socials!
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Lídia Muñoz Cáceres
Portaveu del Grup Municipal
d’ICV-EUiA

Desde el mes de julio del año pasado, Sant Feliu cuenta con 
un gobierno de izquierdas y de progreso en la ciudad, en el 
que participamos conjuntamente ICV-EUiA y PSC.

Durante la campaña y también después, defendimos lo 
mismo: 

“Sant Feliu es una ciudad mayoritariamente de izquierdas, 
de progreso y catalanista y por ello debía tener un gobierno 
que respondiera a esa realidad política.”

Cuando ya ha transcurrido más de medio año de gobierno de 
coalición, el balance que se puede hacer resulta altamente 
positivo.
 
Los objetivos que establecimos en el pacto se están 
cumpliendo y ello se ha visto reflejado en el primer 
presupuesto que este equipo de gobierno ha aprobado.

Unos presupuestos más sociales, más participativos pero 
también más rigurosos en lo económico, porque no han 
comportado incrementar la presión fiscal. 

Más sociales porque hemos sido capaces de añadir 200.000 
€ más para combatir los efectos de la crisis económica y 
social, evitando que nadie sufra en las necesidades básicas, 
de becas comedor, vivienda, ni cortes de suministros de luz, 
gas o agua en su domicilio por falta de recursos. 
           
Más participativos porque no solo se han realizado reuniones 
en los barrios explicándolos, sino que además los vecinos 
han propuesto y decidido en donde se utilizarán los 
400.000 € que el Ayuntamiento invertirá este verano en las 
reparaciones de la ciudad. 

Más rigurosos en lo económico porque se han elaborado 
sin incrementar los impuestos y las tasas, incluso algunas 
han desaparecido, como la que deben pagar quienes ponen 
en marcha una actividad, o la de tenencia de animales de 
compañía.

El IBI se ha congelado, nadie paga ni un euro más que el año 
anterior, y la devolución del 9% del 2014, como pactamos, 
está a la espera de la sentencia definitiva del Tribunal 
Superior de Justicia.
 
Defendiendo la educación con un No al cierre de líneas de 
P3 en nuestra comarca y en Sant Feliu. Sí que insistiremos 
en bajar las ratios de las aulas.

En resumen, el balance de este período es altamente 
positivo porque el cumplimiento de lo pactado, así como 
nuestra presencia y colaboración en el gobierno de la 
ciudad, está repercutiendo en que tengamos un gobierno 
de la ciudad más orientado a atender a quienes más lo 
necesitan, ayudando a crear más oportunidades para todos, 
escuchando y dialogando con la ciudadanía.

Lourdes Borrell Moreno 
Presidenta del Grup Municipal del PSC

Habitatge social, una prioritat Un balance positivo 

Una de les prioritats del govern municipal encapçalat 
per ICV-EUiA és l’habitatge social, conjuntament amb les 
polítiques de rescat ciutadà i l’impuls de diversos projectes 
ambientals, especialment en el camp de l’energia i els 
espais naturals.

Una de les conseqüències de la gran estafa que va ser la 
bombolla immobiliària i financera, que va portar la greu crisi 
econòmica que patim, ha estat la pèrdua de l’habitatge per 
a moltes famílies. Al drama dels desnonaments, li hem de 
sumar les dificultats per trobar feina. El dret a l’habitatge 
l’hem de defensar amb tots els instruments que estiguin al 
nostre abast i és la nostra responsabilitat, i un dels nostres 
primers objectius, treballar per aconseguir que totes les 
famílies del nostre municipi disposin d’una llar, d’un espai 
on construir i desenvolupar un projecte vital i que garanteixi 
la cobertura d’una necessitat bàsica com és l’accés a un 
habitatge digne.

Nosaltres serem contundents, i alhora sabem que trobarem 
les aliances necessàries en la construcció del Pla d’Habitatge 
que prioritzarà accions socials i accions sobre el terreny per 
poder disposar d’un parc d’habitatge social. En aquest sentit 
estem treballant colze a colze amb l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona, liderada per Ada Colau, per disposar en un futur 
immediat d’un edifici del carrer del General Manso (56 pisos 
sense acabar), i també d’espais en el sector del carrer del 
Pla amb Anselm Clavé (on podríem arribar a disposar de 
més de 100 pisos en règim de lloguer social). Celebrem que, 
després de diferents converses amb els grups municipals 
de l’oposició, finalment hagin canviat d’opinió i prosperi en 
el ple de febrer la iniciativa de transformar un sòl municipal 
qualificat d’hotel, en sòl per fer habitatge social. He de dir 
que ha costat trobar el consens per a la seva aprovació, tot 
i que a priori no hauria de ser motiu de discrepància política 
perquè l’habitatge social és una necessitat imperiosa. 

La nostra prioritat és donar resposta als problemes reals 
de la gent, treballarem de valent per l’habitatge social a la 
nostra ciutat. 

santfeliu.cat/grupsmunicipals/icv-euia santfeliu.cat/grupsmunicipals/psc santfeliu.cat/grupsmunicipals/erc

L’opinió

Oriol Bossa i Pradas 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC

A favor de l’Escola Pública

El passat 28 de gener el Ple municipal va aprovar per 
unanimitat, amb el vot a favor de tots els grups municipals, 
una moció presentada per la plataforma “Sant Feliu es mou” 
en contra del tancament de línies de P3 de l’escola pública 
a la nostra ciutat. 

ERC-Sant Feliu va votar a favor de la moció per diversos 
motius. En primer lloc, perquè des del Fòrum Social del Baix 
Llobregat hem estat partícips d’una moció molt semblant 
que s’ha presentat i aprovat a tots els pobles de la comarca. 
Per tant, en certa mesura la moció la sentíem com a pròpia. 
En segon lloc, des d’Esquerra defensem que el Departament 
d’Ensenyament ha de programar l’oferta educativa local 
atenent al principi de coresponsabilitat amb els ajuntaments 
i la comunitat educativa, als projectes educatius consolidats, 
a les necessitats socials i a les realitats territorials, i establir 
una anàlisi demogràfica basada en cinc anys, i no pas en el 
curs immediat següent. 

Defensem que s’ha de prioritzar que no s’incrementin ràtios 
en l’inici de curs ja més enllà dels 25 alumnes a primària i que 
no es concedeixin a les concertades increments de ràtio fins 
als 30 alumnes, i que s’ha de prioritzar una distribució social 
i territorial equitativa i una disminució de ràtios. Defensem, 
doncs, la no aplicació del “Real Decreto-ley 14/2012, de 20 
de abril, de medidas urgentes de racionalización del gasto 
público en el ámbito educativo” que possibilita l’augment de 
la ràtio als centres concertats un 20%, prèvia petició.

En les darreres setmanes el Grup Parlamentari d’ERC ha 
estat treballant a fons en aquesta qüestió, negociant al 
Parlament amb tots els grups i amb diferents representants 
de la comunitat educativa. A hores d’ara podem dir que cal 
ser optimistes amb el futur de les línies de P3 a la nostra 
ciutat. 

F. Xavier Alegre Buxeda
Portaveu del Grup Municipal de
Ciutadans

Pluralidad y tolerancia

Es preciso en toda acción política de cualquier cargo 
público no obviar la realidad, social y política, que finalmente 
siempre se presentará tercamente: Sant Feliu de Llobregat 
es una sociedad plural. Así lo es en la actualidad, y debería 
seguir siéndolo en el futuro. 

Dicha realidad debería ser admitida e incluso promovida. Todo 
cargo público que fundamente su acción política negando 
dicha realidad actuará deshonesta o irresponsablemente.  
Por ello, la aspiración de cualquier gobierno de recrear 
(sobre todo mediante sus medios de comunicación) una 
sociedad cerrada, homogénea y pensamientos únicos, 
no son propias de modelos de sociedades abiertas y de 
progreso. Si me permiten la ironía, seguro que no se les 
viene a la cabeza ningún gobierno, ¿verdad?

La Historia demuestra que estos discursos excluyentes van 
asociados a proyectos políticos totalitarios. La pluralidad 
y la libertad de conciencia y de opinión en una sociedad 
democrática y abierta se convierten en elementos esenciales. 
En nuestra Nación y en Cataluña el disfrute de dichas 
libertades quedó garantizada por la Constitución del 1978. 
En su artículo 20 garantiza expresar y difundir libremente 
los pensamientos, ideas y opiniones mediante la palabra, 
el escrito o cualquier otro medio de reproducción. Porque 
la garantía de las libertades ciudadanas, de la igualdad de 
todos ante la Ley se fundamenta en España, nuestro país, 
en nuestra Constitución.

La Pluralidad necesita de la Tolerancia. Todos los ciudadanos 
y especialmente los cargos públicos están obligados a su 
promoción y respeto. Quien es tolerante lo hace desde 
sus propias creencias y principios y no tiene porqué 
abandonarlos. La tolerancia implica excluir el dogmatismo.
 
En todo caso la responsabilidad de los miembros electos 
es mucho mayor y por tanto sus acciones deben regirse 
por la más estricta ejemplaridad. Resulta por tanto 
sorprendente que las críticas u opiniones sobre asuntos 
públicos manifestadas por los ciudadanos en los medios de 
comunicación puedan ser vistas como agravios personales 
realizados por parte de ‘sujetos malévolos’ (véase un artículo 
de opinión reciente publicado en “Fetasantfeliu” por parte de 
un cargo público).

Tolerancia es lo mínimo que se puede y debe exigir a un 
cargo público. Nuestros ciudadanos, nuestra sociedad, 
merecen que sus representantes públicos corrijan sus 
déficits de cultura democrática. Nos lo merecemos.

santfeliu.cat/grupsmunicipals/cs
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Elisabet Ortega Robles
Portaveu del Grup Municipal del PP

Trabajamos para Sant Feliu

El pasado mes de diciembre volvimos a llevar al pleno el 
problema con los nichos del cementerio. Pedíamos que se 
aplique a todos los afectados lo ya dictado en una sentencia 
sin la necesidad que tengan que acudir a los tribunales. Por 
burocracia interna tuvimos que cambiar la moción y pedir 
que se realicen estudios jurídicos, técnicos y económicos 
para saber si es posible el cambio en la aplicación del 
reglamento del cementerio. Algo que nos parece dilatar en el 
tiempo un problema tan sensible como puede llegar a ser el 
descanso de los restos mortales de nuestros seres queridos. 
Creemos en la solución política de este tipo de conflictos y 
evitar que los ciudadanos tengan que acudir a tribunales 
para defenderse de su propio Ayuntamiento. El actual 
equipo de gobierno no deja de decir que son un gobierno 
de izquierdas cuya prioridad es el rescate social. Nosotros 
les pedimos que primero dejen de ahogar a los ciudadanos.

En el pleno de enero presentamos una moción pensando en 
el bienestar de nuestros vecinos y pedimos que Sant Feliu 
impulse las medidas necesarias para ser una ciudad por la 
cardioprotección. La moción fue aprobada por unanimidad. 
La Sociedad Española de Medicina y Seguridad del Trabajo 
marca cinco requisitos mínimos para obtener la distinción 
de ciudad por la cardioprotección uno de ellos es tener al 
menos un desfibrilador por cada 5.000 habitantes. Desde 
el Consell Municipal de Salut haremos el seguimiento de la 
aplicación de la moción y conseguir llegar a los mínimos que 
se aprobaron.

Quiero aprovechar estas líneas para hacer una pequeña 
reflexión sobre la situación política en España. En el 
momento de escribir el artículo aún no tenemos presidente 
del Gobierno y creo que es injusto que el Partido Popular, 
que es quien ha ganado las elecciones, no gobierne. En 
el pleno de investidura para elegir al alcalde de Sant Feliu 
lo dije bien claro: la lista más votada es la que tiene que 
gobernar. Si esto era válido para nuestra ciudad, lo es más 
para nuestro país. Los pactos de despacho entre perdedores 
para echar al ganador no es el mejor camino para dignificar 
la política en estos tiempos.

En los seis primeros meses de 2015 el equipo de gobierno 
no respondió a 3.155 instancias de las 4.918 registradas en 
el Ayuntamiento. El informe oficial reconoce que 2.148 de 
estas instancias el departamento responsable desconoce 
su tramitación. El promedio de las instancias contestadas 
fue de 107 días… La verificación de estos datos justifica 
la sostenida crítica ciudadana, de las entidades, del Síndic 
Municipal, de los grupos políticos en la oposición.

Nuestra crítica en el Diari Sant Feliu ha levantado ampollas 
en el interior del equipo de gobierno al poner en entredicho 
su desidia y gestión: la falta de atención y servicio al 
contribuyente; la falta de proximidad con los problemas 
expresados mediante escrito; la falta de transparencia; la 
gestión burocratizada existente en una organización cuyo 
centro de interés es el partidista y no el del servicio público.  

Con este panorama, es de pura lógica que una gran mayoría 
de ciudadanos no presente instancias ni participe en los 
asuntos de la ciudad. Veïns per Sant Feliu creemos que 
todas las instancias deben ser contestadas en el plazo de 
un mes y las que contengan complejidad poder consultarse 
y conocer su trámite por el interesado.
 
Estamos trabajando con los responsables por un cambio 
radical en este importantísimo tema. Planteamos: Nuevo 
enfoque de la relación ciudadano-administración; cambio 
en el procedimiento y la gestión de las quejas; compromisos 
definidos y verificables en la fecha y plazos de respuesta.

La tecnología informática carece de eficacia y eficiencia si 
no existe contacto directo con el ciudadano. ¿Qué función 
y responsabilidad tienen las concejalías de barrio en este 
tema? ¿Qué función tienen los empleados públicos y los 
de las empresas adjudicatarias de servicios que tienen su 
ámbito de trabajo en la vía publica?

L’opinió

Luis Serrano Cuadra
Portaveu del Grup Municipal de
Junts per Sant Feliu

Silvestre Gilaberte Herranz
Portaveu del Grup Municipal de
Veïns per Sant Feliu

Luchando por la aplicación de la ley 11/2014 
LGTBI+

El 64% de las instancias no han tenido
respuesta

En Catalunya existe la ley 11/2014 LGTBI+ y el organismo 
oficial denominado “Consell Nacional LGTBI+” en el cual 
todos los partidos con representación en el Parlament 
tienen representantes, así como las entidades LGTBI+ y los 
sindicatos. ¿Esta ley está realizada para “quedar bien frente 
a la opinión pública”? ¿Realmente se está aplicando esta 
ley? No. 

Utilicemos el consell para trabajar conjuntamente, con las 
entidades LGTBI+, con el mundo educativo, policial, judicial 
y otras entidades como asociaciones de barrio, casals de la 
gent gran y las administraciones. 
 
¿Las diputaciones trabajan la ley 11/2014 LGTBI+ con los 
consejos comarcales y los ayuntamientos? Rotundamente, 
No. Todas estas administraciones se excusan que la 
Generalitat no ha iniciado el reglamento de aplicación de 
la ley. 

¿Qué reclama el colectivo?

La aplicación inmediata de la Ley 11/2014, que desarrolle 
los reglamentos para que luche contra la LGTBfobia en la 
educación, en el ámbito laboral, en la sanidad; que visibilice 
la diversidad sexual y de género en la cultura, en el deporte; 
que erradique cualquier manera de discriminación hacia 
nuestras familias; que garantice el derecho de las parejas 
de mujeres y mujeres solteras a ser madres; que prevenga 
el acoso a los y las jóvenes LGTBI+; que asegure la dignidad 
de nuestros mayores y dependientes…

Una Ley integral que garantice la dignidad de las personas 
transexuales y dé respuesta a todos los problemas sanitarios, 
laborales, educativos, sociales… 

Una Ley de igualdad de trato que concrete todos los 
principios de no discriminación que reconocen las 
declaraciones internacionales y las directivas de la Unión 
Europea, que avance en mecanismos de prevención, que 
ataque los delitos de odio, las agresiones y la discriminación 
de todo tipo.

Que las leyes y tratados internacionales den protección a las 
personas LGTBI+ que todavía son perseguidas en muchos 
países del mundo (con cárcel y pena de muerte), que la 
política de cooperación incorpore de manera efectiva la 
defensa de la diversidad sexual y que el derecho de asilo de 
lesbianas, gays, transexuales y bisexuales perseguidos no 
sea tan restrictivo.

Junts per Sant Feliu quiere agradecer la colaboración de 
todas las entidades LGTBI+ por su trabajo y esfuerzo.

santfeliu.cat/grupsmunicipals/pp santfeliu.cat/grupsmunicipals/jsfsantfeliu.cat/grupsmunicipals/ccveins

No deixa de ser sorprenent que un govern format per ICV 
i PSC no posi la cura i l’atenció en les polítiques socials 
que se li pressuposaria. L’últim exemple, no pas l’únic, el 
tenim en la qüestió del lloguer social. Aquest passat mes de 
desembre l’Equip de Govern perdia la seva primera votació 
en el ple municipal i ho feia quan proposava ampliar els usos 
de dues propietats municipals per incloure-hi la possibilitat 
de lloguer social. Era necessària una majoria absoluta i no 
es va aconseguir. Dit d’una altra manera més clarificadora: 
només es necessitava un vot més a favor de la proposta i 
no es va aconseguir.

Es podria arribar a pensar: “Amb quina oposició compta 
aquest Ajuntament que ni un sol regidor hagi volgut donar 
suport a quelcom tan necessari com són habitatges de 
lloguer social?”. No puc parlar per la resta de grups 
municipals, però en el nostre cas no hi hem donat suport 
perquè estem fermament convençuts que aquest projecte 
juga, precisament, en contra de la promoció del lloguer 
social.

Com podem donar suport a un canvi d’usos d’aquest 
tipus quan no existeix abans un pla de mandat, un pla 
d’inversions o un pla d’habitatge? És raonable que no 
s’hagin estudiat abans les necessitats reals dels col·lectius 
implicats? Hem oblidat que ja existeixen a Les Tovalloles 
uns terrenys amb aquesta qualificació sense que s’hagi fet 
res respecte d’això? Davant de tots aquests interrogants, 
l’única explicació que trobem a la proposta és que el que 
se’ns ha posat davant no és més que un projecte fruit de 
la improvisació i la manca de planificació i, el que és més 
perillós, un projecte que acabarà emmascarant la falta d’una 
proposta real per crear habitatge social.

Un canvi o ampliació d’usos, sense una proposta real al 
darrere, no és més que un gest de cara a la galeria. Les 
polítiques socials no es poden proposar sobre paper mullat, 
sobre un paper que es desfà a les mans, que desapareix, 
que es queda en no res. 

Rosa Maria Martí Jodar
Portaveu del Grup Municipal de CDC

Lloguer social proposat sobre paper mullat

santfeliu.cat/grupsmunicipals/cdc
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entrenadors i coordinadors cada 
vegada més qualificats. Actualment 
l’entitat té 32 equips (2 d’ells femenins), 
426 esportistes federats i més de 50 
monitors.  
 
Què més ha marcat la història del 
club?
Esportivament és evident que l’ascens 
a Tercera Divisió ens ha marcat. Però 
crec que el mandat de l’anterior 
president de l’entitat, Manuel Navarro, 
va ser vital per al club perquè va 
ser ell qui va iniciar aquest projecte 
esportiu i perquè l’any 2007 va fitxar 
Andrés González com a entrenador del 
primer equip. Amb Manuel Navarro de 
president es va aconseguir l’ascens a 
Preferent i va començar la millor època 
del club. 

Somnies amb un primer equip amb 
la meitat dels jugadors del futbol 
base del club?
Ens agradaria que cada vegada hi 
hagués més jugadors del planter al 
primer equip. Seria millor per al club, 
per als jugadors i per a la ciutat. Ara 
hi ha molta diferència entre el juvenil 
i la Tercera Divisió i és difícil que els 
jugadors facin el salt. Per això al 
primer equip ens veiem obligats a fitxar 
jugadors de fora del club.  

La legislació actual posa en perill la 
supervivència dels clubs esportius?
La legislació espanyola actual fa que les 
entitats esportives siguin tractades, pel 
que fa a les cotitzacions a la Seguretat 
Social i a les relacions laborals, com 
a empreses normals i corrents, amb 
ànim de lucre. Jo sóc partidari que hi 
hagi un cert control però amb un règim 
especial per a les entitats esportives 
que sigui assumible. 
 
Creus que Sant Feliu té les 
infraestructures adequades?
Sant Feliu té molts equips de futbol i tres 

Com ha aconseguit el club mantenir-
se des del 1905 i créixer fins avui?
No són només importants els últims 
15 anys per les fites esportives 
aconseguides, sinó que també es 
valora molt el treball de la gent quan 
els resultats esportius i econòmics 
no han acompanyat i que han sabut 
mantenir viva l’entitat. Durant els anys 
60 hi havia una massa empresarial a 
la ciutat que va apostar per portar el 
Santfe al màxim nivell. Aquesta etapa 
positiva del club va culminar en el 
partit d’ascens a Tercera Divisió, que 
en aquella ocasió no es va poder 
aconseguir. A partir d’aleshores el club 
va fer una davallada i va viure moments 
crítics. Tot i així, l’entitat sempre s’ha 
mantingut viva. 
 
El Santfeliuenc FC es troba en el seu 
millor moment?
Ens trobem en el millor moment de 
la història de l’entitat pel que fa a 
futbol base i al primer equip i, a més, 
econòmicament el club està sanejat. 
Socialment l’entitat també es troba en 
un bon moment, ja que tenim uns 650 
socis (uns 220 socis amb veu i vot i més 
de 400 entre els jugadors i les seves 
famílies, que són totes sòcies). Però 
per arribar fins aquí s’han fet molts 
esforços i arran de la crisi econòmica 
vam haver de rebaixar el pressupost 
fins a arribar a l’estabilitat actual.  
 
La filiació amb l’escola CFA va ser 
encertada?
La filiació amb l’escola de futbol CFA 
ha estat clau en la història recent 
del club. L’any 2002 el Santfeliuenc 
crea aquesta escola amb la intenció 
de modernitzar el futbol base, però 
l’any 2004 s’escindeixen i no va ser 
fins al 2011 que s’inicia un procés 
de filiació que culmina amb la fusió 
novament. A partir d’aquí es marquen 
unes pautes mirant cap amunt i es 
crea una estructura estable amb 

Entrevista Alberto Prieto | president del Santfeliuenc FC

“Som un dels clubs de Catalunya amb una trajectòria
més ascendent i el projecte més sòlid dels últims 10 anys”

camps s’estan començant a quedar 
petits. Nosaltres estem molt contents 
amb les inversions en infraestructures 
esportives que s’han fet a la ciutat, 
especialment amb les últimes obres 
fetes a les Grases. La por que tenim 
és que estem creixent de tal manera 
que arribi un dia que no puguem seguir 
creixent més per manca d’espai.  
 
Quins projectes hi haurà per 
commemorar el 110è aniversari a 
part de l’exposició “100+10 històries 
del Santfeliuenc FC”?
Un dels projectes que tenim és la 
reedició ampliada del llibre del centenari 
del Santfeliuenc amb l’última dècada 
que ha vist l’arribada a Sant Feliu del 
futbol de Tercera. També volem fer un 
sopar de gala al final de la temporada 
amb els jugadors, presidents, autoritats 
de l’Ajuntament i de la Federació.
 
Quins valors transmet l’entitat?
Els valors que intentem transmetre són 
l’esportivitat, la companyonia i des de 
la vessant esportiva intentem educar 
els jugadors en el respecte als altres. 
A més, des de l’any passat donem 
suport a la campanya antiviolència 
“Prou violència al futbol” i ara comença 
una nova campanya, “Zero insults a 
la grada”, a la qual també ens hem 
adherit. 
 
Quins són els objectius de cara al 
futur?
Actualment tenim quantitat i també 
volem guanyar en qualitat amb treball. 
Pel que fa al primer equip, l’objectiu 
és consolidar-nos a la Tercera Divisió, 
no haver de patir per mantenir-nos i... 
amb el temps la nostra il·lusió seria 
jugar una promoció d’ascens. Però ara 
jugar a 2a Divisió B ens quedaria gran. 
Des del punt de vista social l’objectiu 
és créixer socialment una mica més i 
integrar el club a la massa associativa 
de la ciutat.

Club Rítmica Santfeliu Ràdio Sant Feliu celebra
els 35 anys d’emissió amb nou 
web i app 

Associació Esportiva Fondistes 
de Sant Feliu de Llobregat

ritmicasanfe@hotmail.com

609 559 866, de 17.30 a 21 h

Oficines: escola Pau Vila (c/ Mas Lluí, 11-15 baixos)

clubritmicasantfeliu.net

trofeuciutatdelesroses.net

facebook.com/ClubRitmicaSantfeliu

Twitter: @CRSantfeliu

El Club Rítmica Santfeliu neix al maig de 2002 promogut per 
mares, pares i entrenadores que volien fer arribar aquest 
esport a tots els nens i nenes de Sant Feliu. 

Aquest club té com a objectius principals educar les 
gimnastes en els valors fonamentals de la pràctica d’aquest 
esport, fomentar-lo a tots els nivells i iniciar a les nenes en 
la rítmica, oferint aquest esport com a activitat extraescolar 
en diferents escoles de Sant Feliu. Més de 130 gimnastes 
practiquen aquest esport en diferents nivells de formació i 
competició (iniciació, escolars, federat i absolut). 

L’esdeveniment organitzat pel club amb més repercussió a 
nivell nacional és el Trofeu de les Roses que es celebra cada 
any al mes de febrer.

Han passat 35 anys des que Ràdio Sant Feliu va iniciar les 
emissions al febrer de 1981 i, coincidint amb l’aniversari, 
l’emissora ha estrenat web i app. A més, la ràdio es va 
traslladar el 12 de febrer a la plaça de la Vila per fer una 
programació especial en el dia exacte que es complien 35 
anys des de la primera emissió.

35 anys, 35 veus
Moltes de les persones que al llarg d’aquests 35 anys han 
donat vida a Ràdio Sant Feliu van participar en el programa 
“35 anys, 35 veus” que es va fer en directe des de la plaça de 
la Vila, i que va recollir el testimoni de molts col·laboradors i 
col·laboradores.

D’altra banda, coincidint amb el 35è aniversari, l’exdirector 
de Ràdio Sant Feliu, Esteve Crespo, va presentar una tesi 
doctoral que analitza la història i evolució de l’emissora local, 
des de 1948 fins al 2014.

Nou web i app de la ràdio
El nou web i la nova app de Ràdio Sant Feliu es complementen 
i ofereixen un servei de ràdio a la carta per poder escoltar i 
descarregar els programes des de l’ordinador, la tauleta 
i el telèfon mòbil. La pàgina web també enllaça amb els 
continguts de l’Informatiucomarcal.com i amb les xarxes 
socials de l’emissora. El nou portal també dóna a conèixer 
la programació actual i els seus protagonistes, a més de la 
història de la ràdio municipal.

Més informació: radiosantfeliu.cat

El Club Fondistes Sant Feliu es va crear l’any 2011. Érem un 
grup d’amics que sortíem a córrer per Sant Feliu i Collserola, 
a poc a poc vam anar fent un petit grup i cada vegada érem 
més els que ens trobàvem sovint corrent. Tots fèiem curses 
per tot arreu, i vam pensar d’anar-hi junts sota el nom de 
Sant Feliu (Fondistes Sant Feliu) i amb una samarreta pròpia 
que ens identifiqués. A partir d’aquí va néixer oficialment 
el club, amb el nom d’Associació Esportiva Fondistes Sant 
Feliu. 

Al principi érem 7 i actualment som més de 70 socis, tots 
amateurs i de tots els nivells. Com a objectius, fem un parell 
de trobades anuals coincidint amb les Festes de Primavera 
i la Festa de Tardor, i alguna sortida nocturna. No pretenem 
res en especial i no busquem cap fita, només mirem de 
córrer, compartir les nostres experiències i passar-ho bé.

Hi ha diferents grups d’entrenament durant els dies de la 
setmana per tal que tothom que surti a entrenar ho faci 
amb algú altre. Uns surten dimarts i dijous i altres dilluns, 
dimecres i divendres. I normalment tots els diumenges a les 
8 del matí ens trobem a dalt de tot del parc Europa, a la zona 
del llac, per fer una sortida conjunta.

També fem servir les instal·lacions esportives de Les Grases, 
ja que a l’hivern, al fer-se fosc molt aviat hem d’anar per 
polígons i carreteres amb poca llum. També allà preparem 
entrenaments de més qualitat. A l’estiu és diferent, gaudim 
més de la muntanya.

L’entrevistaEntitats amb veu Llegiu la versió completa de l’entrevista a
santfeliu.cat/butlleti/entrevista

Alberto Prieto, de 34 anys, va accedir a la presidència del Santfeliuenc FC ara fa 
vuit anys després de quatre anys com a vicepresident. La seva vinculació a l’entitat 
li ve de família. El seu pare és directiu del club i anteriorment va ser secretari a la 
directiva del seu germà, que va ser president del 1989 al 1993. 

El Santfeliuenc FC, fundat el 3 de desembre de 1905, és el club de futbol més antic 
de la comarca del Baix Llobregat. Des d’aleshores han passat més de cent anys i 
al llarg d’aquest temps l’entitat esportiva de Sant Feliu ha aconseguit mantenir-se i 
créixer fins avui. La història d’aquest club, que enguany celebra el 110è aniversari, 
està molt unida a les transformacions socials i culturals que ha viscut la ciutat.

} La festa va concloure amb la bufada de les 35 espelmes.

President: Joaquín Romero Ruiz

fondistessf@gmail.com

936326482

fondistessf.blogspot.com.es
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